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VRAGEN van de VVD-fractie van mevrouw B.G. de Boer betreffende vestiging van

de kunstvakopleidingen in het Ebbingekwartier.

(Binnengekomen: 28 november 2008.)

Afgelopen maandag was premier Balkenende op bezoek bij de Hanzehogeschool in

Groningen. Voorzitter Henk Pijlman heeft tijdens dit bezoek bij verrassing laten

weten dat Kunstacademie Minerva mogelijk een uitbreiding krijgt in het voormalige

Natuurmuseum. Althans, de Hanzehogeschool heeft een bod uitgebracht op dit

gebouw, waardoor een soort kunstkwartier ontstaat in de omgeving van Minerva. Hij

concludeerde hierbij dat hij graag een kunstkwartier had gemaakt op het Cibogaterrein

maar ‘dat zat er helaas niet in’. 

Opmerkelijk nu de inspanningen hier tot nog toe wel op gericht zijn geweest. Al in de

vorige collegeperiode werd de vestiging van het kunstvakonderwijs op Ciboga als

mogelijkheid geopperd. Ook aan het begin van deze collegeperiode heeft het college

op vragen van de VVD fractie wel eerder aangegeven hiermee bezig te zijn. Ook

wordt hiervoor ruimte gereserveerd op het Cibogaterrein.

De VVD fractie heeft de volgende vragen:

1. Gaat de vestiging van het kunstvakonderwijs op het Cibogaterrein in

overeenstemming met de woorden van de heer Pijlman definitief niet door? Zo ja,

waarom niet? Zo nee, hoever staat het hiermee? Het wordt inderdaad tijd dat

omtrent de vestiging van het kunstvakonderwijs op Ciboga duidelijkheid komt,

maar we zouden het betreuren als het definitief niet meer door zou kunnen gaan.

2. Het voormalig Natuurmuseum is destijds door de stichters van het gebouw

opgericht als museum voor oudheden. Neemt het college dit gegeven ook mee in

haar afweging bij de plannen die worden ingediend voor het gebouw? Welke

criteria hanteert het college dan bij de afweging van de plannen die worden

ingediend voor het voormalig Natuurmuseum?

3. Welke plannen zijn inmiddels ingediend voor het voormalig Natuurmuseum? 



Het college beantwoordt de vragen als volgt:

Groningen, 13 januari 2009.

Inleiding.

Het afgelopen jaar is getracht om voor de kunstvakopleidingen een nieuwe locatie te

vinden. Een van de plekken die uit locatieonderzoek naar voren is gekomen is een

locatie op het Cibogaterrein. De Hanzehogeschool heeft kortgeleden aangegeven te

kiezen voor een uitbreiding van de kunstacademie met het voormalige Natuur-

museum. De school heeft inmiddels een bod uitgebracht op het museum.

De vragen die de VVD-fractie hierover heeft gesteld. worden hieronder beantwoord.

Antwoord 1.

De Hanzehogeschool heeft kortgeleden aangegeven te kiezen voor het maken van een

kunstkwartier in de omgeving van Academie Minerva.

De eerste plannen van de Hanzehogeschool betreffen een verplaatsing van het gehele

kunstvakonderwijs naar een nieuwe locatie, inclusief het conservatorium aan de

Veemarktstraat. Medio 2007 is een locatieonderzoek gestart om gezamenlijk met de

Hanzehogeschool te zoeken naar een nieuwe plek. Op Ciboga komt de locatie op de

hoek van het Bodenterrein zeer gunstig uit het onderzoek, vanwege de link met de

creatieve stad en andere culturele instellingen die hier zijn gevestigd, zoals het NNT

en Bloemsingel 10.

Echter, vestiging op het Bodenterrein van het gehele kunstvakonderwijs blijkt

financieel niet haalbaar met een tekort van € 19,5 miljoen. Wij hebben daarbij

aangegeven dat de gemeente geen substantiële bijdrage kan leveren aan het tekort op

de bouw van een nieuw schoolgebouw voor kunstvakonderwijs. Er is daarna

onderzocht of een ver-plaatsing van alleen Academie Minerva een optie zou kunnen

zijn om het tekort terug te dringen, maar het tekort blijft groot en ligt tussen € 12 en

€ 15 miljoen. Ook in het onderzoek naar mogelijke subsidiebronnen is hiervoor geen

oplossing gevonden.

Alhoewel in het bestemmingsplan Ciboga de vestiging van het kunstvakonderwijs

mogelijk is gemaakt, blijkt het uiteindelijk financieel niet haalbaar voor de Hanze-

hogeschool om nieuwbouw voor deze studierichting te realiseren, zelfs niet in een

"afgeslankte" vorm met alleen Academie Minerva en aanverwante richtingen. Dit is

ook niet specifiek voor vestiging op het Bodenterrein, maar wordt veroorzaakt door de

kosten van nieuwbouw in het algemeen en het budget dat de Hanzehogeschool

hiervoor ter beschikking heeft. Ook wij betreuren het dat het onmogelijk is gebleken

het kunstvakonderwijs bij de creatieve stad te betrekken in het Ciboga-gebied.

Antwoord 2.

Uiteraard worden de selectiecriteria die overigens op de gemeentelijke website zijn

geplaatst, betrokken bij onze afwegingen. Zie ook ons antwoord op vraag 3.
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Antwoord 3.

Mede op verzoek van enkele inschrijvers willen we tot het moment van gunning

vertrouwelijkheid betrachten rond de ingediende initiatieven. Deze worden

momenteel getoetst op geldigheid en vervolgens beoordeeld op de selectiecriteria.

Het is ons voornemen die weging en onze keuze met uw raad te delen. Wij voorzien

dat in de maand februari 2009.
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